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Protokół Nr 45/23 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 23 stycznia 2023 r. 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępców prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Obrady rozpoczęto 23 stycznia 2023 o godz. 16:00, a 

zakończono o godz. 17:53 tego samego dnia. Na statutową liczbę 12 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji. Obecność członków komisji, radni 

potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis 

na liście obecności (lista stanowi załącznik do nin. protokołu). Przewodniczący poinformował, 

że obrady komisji są prawomocne. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 

przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźle,  za pośrednictwem systemu eSesja.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

1. Artur Maruszczak, I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej; 

2. Wojciech Jagiełło, II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-

gospodarczych; 

3. Joanna Hariasz, skarbnik miasta; 

4. Monika Orpel-Śmigielska, radca prawny; 

5. Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta; 

6. Agnieszka Stein, zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia; 

7. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu; 

8. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu. 

 

Obecni: 

1. Grzegorz Chudomięt 

2. Ewa Czubek  

3. Wiesław Fąfara 

4. Andrzej Kopacki  

5. Andrzej Kopeć 

6. Jacek Król 

7. Adam Oczoś 

8. Fabian Pszon 

9. Tomasz Scheller 

10. Ewa Stogniew 

11. Dominik Szustakiewicz 

12. Ireneusz Wiśniewski 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że radnym został przesłany 

proponowany porządek obrad w brzmieniu:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu nr 43 z dnia 28 listopada 2022 r. oraz protokołu nr 44 z dnia  

12 grudnia 2022 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

użytkowego nr II mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. 

Józefa Poniatowskiego 1,3. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka  

nr 1307/2 k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy al. 

Jana Pawła II. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek  

o nr 1756/7, 1756/8, 1756/11, 1756/12, 1756/13, 1757/9, 1757/10, 1757/11, 1757/12, 

1762/1, 1762/2 i 1762/3 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Kędzierzyn przy ul. Grunwaldzkiej. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia zwolnień 

od podatku od nieruchomości.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz  

z autopoprawką. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawką.. 

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Dnia 20.01.2023 r. wpłynęła autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na rok 2023 

Dnia 23.01 2023 r. wpłynęła autopoprawka projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że w dniu 17.01.2023 r. wpłynęły 

projekt uchwał:  

1)  projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w 

zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i 

w domu" na lata 2019-2023; 

 2)   projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" w formie 

pieniężnej.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zaproponował wprowadzenie ww. projektów uchwały 

do porządku obrad w  głosowanie en bloc: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

(en bloc) rozszerzenie porządku obrad o dwa pkt.:   

- projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w 

zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i 

w domu" na lata 2019-2023; 
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 - projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" w formie 

pieniężnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Oczoś 

NIEOBECNI (5) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

 

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:  

3. Przyjęcie protokołu nr 43 z dnia 28 listopada 2022 r. oraz protokołu nr 44 z dnia  

12 grudnia 2022 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

użytkowego nr II mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy 

ul. Józefa Poniatowskiego 1,3. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka  

nr 1307/2 k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy 

al. Jana Pawła II. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek  

o nr 1756/7, 1756/8, 1756/11, 1756/12, 1756/13, 1757/9, 1757/10, 1757/11, 1757/12, 

1762/1, 1762/2 i 1762/3 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Kędzierzyn przy ul. Grunwaldzkiej. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia 

zwolnień od podatku od nieruchomości.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego 

w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie 

dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w 

domu" w formie pieniężnej. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz 

z autopoprawką. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawką.. 

14. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

15. Zakończenie obrad. 
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Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 43 z dnia 28 listopada 2022 r. oraz protokołu nr 44 z dnia  

12 grudnia 2022 r. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że projekt protokołu został 

zamieszczony na portalu eSesja.pl., nie wpłynęły uwagi do protokołu, przewodniczący komisji 

poddał pod głosowanie protokół nr 43/22 oraz 44/22 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 43 z dnia 28 listopada 2022 r. oraz protokołu nr 44 z dnia 12 grudnia 

2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

NIEOBECNI (5) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie zastępcę 

prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych Wojciecha Jagiełło.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych, 

wyjaśnił, że w budżecie zaplanowano na ten cel kwotę 22 tys. zł., kwota na zajęcia zostanie 

przekazana powiatowi, kwota nie zmieniła się od lat.  

  

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Król, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara 
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Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego 

nr II mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Józefa 

Poniatowskiego 1,3 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Artura 

Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej; 

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że proponują do sprzedaży ww. nieruchomość, celem wpływu środków 

do budżetu miasta, lokal mieści się przy ul. J. Poniatowskiego.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego 

nr II mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Józefa 

Poniatowskiego 1,3..  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 1307/2 k.m. 5, położonej 

w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy al. Jana Pawła II (projekt uchwały 

stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Artura 

Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej; 

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że działka znajduje pomiędzy  Aleja Jana Pawła II, koło cmentarza, jest 

zainteresowanie tą działką jako miejsca do magazynowania energii, przy GPZ, jest dwóch 

zainteresowanych tą działką.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję. 

 

Radny Tomasz Scheller poinformował, że działka jest w bardzo dobrej lokalizacji, uważa, że 

wycena działki jest niższa niż działek budowlanych, myślał o sprzedaży na cele usługowe.  

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że lokalizacja działki nie sprzyja przeznaczeniu działki na cele 

budownictwa. Należałoby zmienić plan zagospodarowania przestrzennego. W planie jest 

przeznaczenie na główne punkty zasilania. Zainteresowani są to osoby prywatne.   
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Radny Tomasz Scheller poinformował, że miejsce jest idealne pod magazyny energii, 

zaproponowana cena jest niska, uważa, że cena w I przetargu powinna być dużo wyższa. Prosi 

i inf. przed i po przetargu.  

 

Radny Jacek Król zapytał o szczegóły inwestycji.  

 

Artur Maruszczak, wyjaśnił, że chodzi o magazynowanie energii, w formule która zależy od 

inwestora.  

 

Radny Tomasz Scheller udzielił szczegółowych wyjaśnień.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 1307/2 k.m. 5, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy al. Jana Pawła II..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam 

Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1756/7, 1756/8, 

1756/11, 1756/12, 1756/13, 1757/9, 1757/10, 1757/11, 1757/12, 1762/1, 1762/2 i 1762/3 k.m. 

7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Grunwaldzkiej 

(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Artura 

Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej; 

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że nieruchomość ma 42 ary, jest położona na osiedlu Kuźniczka, na 

terenie zabudowy mieszkaniowej.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję. 

 

Radny Jacek Król zapytał o dokładną lokalizację działki i czy planowana jest sprzedaż 

w całości.  

 

Artur Maruszczak, wyjaśnił, że działka stanowi nieużytek, działki mają zostać sprzedane jako 

całości.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał czy teren jest zalewowy, obawia się roszczeń osób po 

zakupie działki, uważa, że należy załączyć informację, że teren jest zalewowy.  

 

Radny Jacek Król odpowiedział, że teren jest zalewowy, z cofki z Kłodnicy.  
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Artur Maruszczak, wyjaśnił, że z map wynika, że ten teren  nie jest zalewowy, jest położony 

jest powyżej.  

 

Radny Jacek Król wskazał na niebezpieczny wyjazd na ul. Grunwaldzką oraz wąską ulicę 

przylegająca do działki, w razie wzmożonego ruchu pojazdów, przejazd ulicą będzie trudny. 

  

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał czy planowana jest sprzedaż w całości.  

 

Artur Maruszczak, wyjaśnił, że działki mają zostać sprzedane jako całość  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1756/7, 1756/8, 

1756/11, 1756/12, 1756/13, 1757/9, 1757/10, 1757/11, 1757/12, 1762/1, 1762/2 i 1762/3 k.m. 

7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Grunwaldzkiej..  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Ad 8.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia zwolnień  

od podatku od nieruchomości. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Joannę Hariasz, 

skarbnika miasta. 

 

Joanna Hariasz, wyjaśniła, że parę lat temu wprowadzono zwolnienie z podatku od 

nieruchomości dla lokali gastronomicznych położnych na i przy Rynku w Koźlu, zwolnienie 

zgodnie z przepisami UE było do grudnia 2022 r. w międzyczasie przepisy zostały wydłużone,  

w uchwale proponuje się tylko zamianę datę aby przedłużyć zwolnienie do 30.06.2024 r. 

dotyczy to paru firm, skutki finansowe to 9 tys. zł w skali roku.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję 

 

Radny Grzegorz Chudomięt wskazał, że w głosowaniu będzie przeciw, ponieważ dotyczy to 

tylko firm, w tej lokalizacji.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia zwolnień od 

podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Ad 9.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (projekt 

uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Joannę Hariasz, 

skarbnik miasta. 

 

Joanna Hariasz, wyjaśniła, że w uchwale budżetowej na rok 2023 z dnia 20 grudnia 2022r.  

Nr LIII/623/22, przewidziano przychody z tytułu zaciągniętych kredytów w wysokości 

27.099.810,00 zł Zaplanowano zaciągnąć kredyt długoterminowy w/w kwocie na 

sfinansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań 

z tytułu kredytów. W styczniu 2023 planuje się dokonać korekty kwoty kredytu poprzez 

zmniejszenie jej o 200 tyś zł. czyli do kwotę 26.899.810,00 zł w związku z mniejszymi 

zobowiązaniami z tytułu spłat rat kredytu. Po podjęciu uchwały zostanie rozpoczęta procedura 

uruchomienia kredytu.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję. 

 

Radny Tomasz Scheller zapytał czy kredyt zostanie uruchomiony, czy jak w latach poprzednich 

nie zostanie uruchomiony.  

 

Joanna Hariasz, wyjaśniła, że starają się z własnych dochodów oraz z  środków własnych, . 

Dopiero pod koniec roku będzie wiadome czy kredyt jest potrzebny. Na dzień dzisiejszy gmina 

chce tylko uruchomić kredyt, ponieważ procedury trwają długo.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (5) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 
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Ad 10.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2019-2023(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie zastępcę 

prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych Wojciecha Jagiełło.  

 

Wojciech Jagiełło, wyjaśnił, że uchwały ulegają zmianie ze względu na wejście w z dniem  

1 stycznia rozporządzenia, zgodnie z nią obowiązują, wyższe kryteria dochodowe uprawniające 

do pomocy z programu "Posiłek w szkole i w domu" – nastąpiła zmiana ze 150% do 200% 

kryterium o którym mowa w art. 8 ustawy o pomocy społecznej. Uchwała ma charakter typowo 

techniczny.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2019-2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam 

Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Ad 11.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" w formie 

pieniężnej (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie zastępcę 

prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych Wojciecha Jagiełło. . 

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych, 

wyjaśnił, że zmiany są jak wymienienie wcześniej.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" w formie 

pieniężnej. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam 

Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Ad 12.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz z 

autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Joannę Hariasz, 

skarbnik miasta. 

 

Joanna Hariasz, szczegółowo wyjaśniła, o dokonanych zmianach, zgodnie z przedstawionymi 

dokumentami w formie pisemnej w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

rok 2023 wraz w z autopoprawce. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję 

 

Radny Dominik Szustakiewicz zapytał o środki 79 tys. zł na umowę zawartą pomiędzy 

starostwem, czy dotyczą środków przekazanych z PUP dla gminy, które gmina przekazuje 

dalej. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta potwierdziła, że tak.   

  

Radny Dominik Szustakiewicz poprosił o wytłumaczenie zasady prawo opcji, w kwocie  

200 tys. zł.  

 

Artur Maruszczak, wyjaśnił, że prawo opcji, oznacza, że nie koniecznie należy to zadanie 

wykonać, dot. to zadania WC w Domu Kultury Chemik, wpłynęła oferta która jest na tyle 

atrakcyjna w postępowaniu i celem zamknięcia tego tematu, na potrzeby osób 

niepełnosprawnych na parterze i na piętrze, proponuje się zwiększyć środki o 200 tys. zł., na 

wykonanie tego zadania.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał w temacie zaplanowanych w zeszłym roku 

budowy toalet publicznych.  

 

Artur Maruszczak, wyjaśnił, że w zeszłym roku nie zrealizowano tego zadania a w tym roku 

nie wprowadzono zadania do budżetu, ze wzgl. na oszczędności.  

 

Radny Jacek Król zapytał w temacie zniszczonych podłóg, po wykonaniu termomodernizacji, 

czy firma zniszczyła podłogi podczas prac.  

 

Artur Maruszczak, wyjaśnił, że przez lata użytkowania podłoga się zniszczyła, firma 

termomodernizacyjna nie zniszczyła podłóg. Przedszkole jest zamknięte, nie ma dzieci, dlatego 

zadecydowano również o gruntownym remoncie obiektu, aby służył dzieciom na lata. 
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Wojciech Jagiełło, wyjaśnił, że podłoga to jest parkiet, wcześniej planowano wycyklinować, 

lecz okazało się, że jest bardzo zniszczona i zadecydowano o jej wymianie.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz z 

autopoprawką..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Ad 13.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi 

załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Joannę Hariasz, 

skarbnik miasta. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta szczegółowo wyjaśniła, o dokonanych zmianach, zgodnie  

z przedstawionymi dokumentami w formie pisemnej w projekcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035 wraz  

z autopoprawką 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 
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Ad 14.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Radny Tomasz Scheller zapytał czy została przygotowana odpowiedz na jego wniosek  

dot. podziału w budżecie środków na konkretne osiedla. Otrzymał odpowiedz, lecz nie jest to 

czego oczekiwał. Informował, w czasie Komisji Infrastruktury, że szkoła w Sławięcicach 

wymieniła z własnych środków remontowych oświetlenie na hali sportowej i czy gmina zwróci 

szkole część środków, aby szkole starczyło środków na bieżące remonty. Zapytał dlaczego 

przedszkole wymieniając posadzki, pozyskali na ten cel środki z gminy a nie wykonali tego 

zadania  z własnych środków remontowych jak szkoła.  

 

Artur Maruszczak, wyjaśnił, że odpowiedz została radnemu przekazana, liczył, że ta odpowiedz 

jest wystarczająca. Pieniądze za które szkoła wymieniła oświetlenie też pochodzą z budżetu 

gminy. 

 

Wojciech Jagiełło, wyjaśnił, że budżet szkoły to również budżet gminy, jeżeli doszło do sytuacji 

którą szkoła nie przewidziała to jeżeli pokryje remont z własnych środków, może zwrócić się 

o zwiększenie z tzw. rezerwy budżetowej.  Dyrektorzy nie zostaną pozostawieni w sytuacji bez 

dodatkowych środków.  

 

Radny Andrzej Kopacki poinformował o bardzo drastycznym wzroście opłat za czynsz i 

ogrzewanie w Koźlu, dla przedsiębiorstw, np. zakład fryzjerski w Koźlu na osiedlu Zachód 

miał czynsz 1600zł a obecnie musi zapłacić 8000 zł miesięcznie oraz dla osób prywatnych w 

Koźlu podwyżka to ponad 200 zł., a w Kędzierzynie tylko o 13 zł, to znaczna różnica, skoro 

ciepło pozyskiwane jest od dostawcy paliwa gazowego od jednego dostawcy MZEC. Za chwilę 

miasto straci podatki od firm i przedsiębiorstw z Koźla.   

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej udzielił szczegółowych wyjaśnień, że gmina nie jest za to odpowiedzialna. 

 

Radny Grzegorz Chudomięt nawiązał w dyskusji, że wielokrotnie informował o problemie na 

przykładnie dopłat przez gminę do biletów MZK. W przypadku dopłat do MZEC, jest 

podobnie.  

 

Przewodniczący komisji podsumował wypowiedz radnych, że porównanie MZEC do MZK nie 

jest trafione, ponieważ opłatę za ciepło płaci każdy mieszkaniec wg. usługi wytworzenia, do 

kosztów przejazdu mieszkańców MZK, gdzie koszt biletu jest stały. Nie są to identyczne opłaty. 

Koszt przejazdu ponoszą wszyscy mieszkańcy nawet nie korzystający z autobusów, tak jest z 

większością kosztów które ponosimy.  

 

Ad vocem radny Andrzej Kopacki wyjaśnił, że to są dwie rożne kwestie. Jeżeli uczeń z Koźla 

lub Kłodnicy bądź Kędzierzyna korzysta z MZK ma cenę taka samą.  W przypadku cen za gaz 

to przepaść cenowa, tylko dla mieszkańców  Koźla, że żyją w tej części miasta.  

Dla przedsiębiorców to życiowa tragedia, będą zamykać wieloletnie biznesy.   

 

Radny Grzegorz Chudomięt wyjaśnił, że w tym przypadku chodzi o dopłaty, proponuje nie 

robić dopłat.  

 

Radny Tomasz Scheller zapytał w jakiej cenie gmina lub MZEC kupuje gaz, gdyż na giełdzie 

cenę gazu spadła o 30%. Gdyby gmina podpisała umowę z spółką zaopatrującą się w gaz na 

giełdzie, to nie byłoby podwyżek, taką formę można byłoby wdrożyć już, gdyż wiele firm, nie 

będzie stać na zakup ciepła z MZEC i prądu, należy coś zrobić coś jak najszybciej.  
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Dodał, że ceny w Związku Międzygminnym są takie same dla wszystkich członków, obojętnie 

czy na śmietnisko w Sławięcicach dowozi się śmieci z Kędzierzyna czy z oddalanego o 50 km 

Zawadzkiego, uważa, że mieszkaniec Sławięcic mógłby płacić połowę ceny za śmieci. Uważa, 

że za niedługo mieszkańcy i wspólnoty mieszkaniowe zaczną szukać alternatywnych źródeł 

ciepła, gdyż płacą za wysokie ceny. Również cena za ciepło i gaz zabije lokalne biznesy w 

Koźlu, np. fryzjerzy, nawet proponowane przez gminę, ulgi podatkowe nie pomogą.  

 

Artur Maruszczak, wyjaśnił, że cenę za gaz wskaże MZEC. Poinformował o problemie, MZEC 

nie ma możliwości handlowania gazem na giełdzie, lecz stara się o taką możliwość. 

Szczegółowo wyjaśnił o zasady zakupu gazu.  

 

Radny Fabian Pszon uważa, że jest to kwestia, że w pewnym okręgu miasta przedsiębiorcy 

radzą sobie gorzej lecz uważa, że za chwilę się to skończy. Może w dobie kryzysu, tej 

wyjątkowej sytuacji, szacuje się, że do kwietnia to się skończy. W jakieś części miasta firmy 

mają większe opłaty i biznes się wyjaławia a należy ujednolicić szansę w biznesie.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć podsumował wypowiedzi, że problem dysproporcji 

cen za ciepło między Kędzierzynem a Koźlem, jest od wielu lat a nie od czasu wybuchu wojny. 

Ale szczególnie uwidoczniła się przy wzroście cen paliwa gazowego, bo wzrosła różnica i jest 

szczególnie widoczna. Jest to problem, należy szukać rozwiązania, trudno będzie znaleźć 

rozwiązanie satysfakcjonujące lecz należy zadbać o mieszkańców Koźla.  

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 27 lutego 2023 r. o godz. 16:00. 

 

Ad 15.  

Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, podziękował za aktywne uczestnictwo  

w posiedzeniu komisji, po czym zakończył obrady o godz. 17:53. 

 

       PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

                                                                                                    Andrzej Kopeć(-) 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Anna Dworaczek 


